

CANTON DE WENTWORTH

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU 14 DECEMBRE 2015

SPECIAL SITTING OF DECEMBER 14TH, 2015

Budget 2016

1. Appel à l'ordre du jour et ouverture de la session extraordinaire et la constatation du quorum par monsieur le Maire Marcel Harvey.

Call to order and opening of the special meeting and declaration that there is quorum by Mayor Marcel Harvey.

Monsieur le Maire mentionne que l'avis de convocation comportant les sujets à traiter a été signifié à tous les membres du Conseil selon l'article 153 du Code Municipale.

Mayor Harvey declares that the notice of meeting has been given to all the elected officials containing all the subjects, which will be taken into consideration in accordance with Article 153 of the Municipal Code.

2. Adoption de l'ordre du jour de la session extraordinaire du 14 décembre 2015 relatif à l'adoption du Budget pour l'exercice financier 2016.

Adoption of the agenda of the special meeting of December 14th, 2015 for the adoption of the 2016 Budget.

3. **Adoption du Budget 2016 / Adoption of the 2016 Budget**

4. **Adoption du programme triennal des dépenses en immobilisation pour les années 2016, 2017 et 2018.**

Adoption of the Three Year Capital Expenditure Budget for the years 2016, 2017 and 2018.

5. **Période de questions / Question Period**

6. **Clôture/Closure**